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Interpelacje 
z obrad VI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży, 

które odbyły się dnia 25 lutego 2015 roku 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Łomży 

 
(…) 

Ad. 3 

 

Bernadeta Krynicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

 Poprosiła o składanie interpelacji  i zapytań.  

Następnie jako pierwsza  zgłosiła na piśmie interpelacje dotyczące:  

1) W związku z tym, iż w mieście jest wysokie bezrobocie, bo ok. 17% i każda 

praca jest na wagę złota prosi Prezydenta, aby pomimo tego, iż posiada 

możliwość zatrudnienia  bez konkursu osoby na stanowisko pomocy 

administracyjnej, zatrudnienie na to stanowisko odbywało się w sposób czytelny 

i nie budzący kontrowersji i aby każdy mieszkaniec miasta miał równe szanse 

na otrzymanie tej posady. Proponuje, aby ogłoszenia o naborze były 

publikowane i odbywała się przynajmniej rozmowa kwalifikacyjna.  

2) W imieniu mieszkańców prosi o otwarcie ruchu samochodowego wokół Starego 

Rynku, zwiększy to liczbę miejsc parkingowych i da szansę na ożywienie 

Starówki. 

3) Ponawia swoja interpelacje dotyczącą  zmiany uchwały w sprawie ulg w 

autobusach komunikacji miejskiej i przywrócenie zniżek między innymi dla osób 

niepełnosprawnych, honorowych dawców krwi, nie będących mieszkańcami 

miasta.  

4) W imieniu mieszkańców ul. Łukasińskiego wnosi o budowę chodnika, w związku 

z tym, iż wjazdy na posesję są terenem miasta, a są w złym stanie. Ponadto na 

budowę chodnika i wjazdu potrzebne są plany i pozwolenia, co związane jest z 

kosztami. 

5) Wnosi o sfrezowanie i wyrównanie głębokich kolein przy wjeździe z ul. Glogera 

i ul. Chętnika w ul. Wojska Polskiego. 

6) W imieniu mieszkańców prosi o podanie informacji, kiedy nastąpi  rewitalizacja  

Parku Jakuba Wagi. Prosi również o odpowiedź, kiedy w Parku zostaną 

ustawione pojemniki na psie odchody. 

7) W imieniu mieszkańców prosi o zadbanie o wjazd i parking do Przedszkola 

Publicznego nr 2, w chwili obecnej bowiem ten odcinek drogi jest w bardzo złym 

stanie. 

8) W imieniu mieszkańca prosi o odpowiedź,  kiedy zostanie wykonany dalszy 

odcinek ul. Przykoszarowej, który miał być wykonany w 2012 roku. Mieszkaniec 

miasta zapłacił już 200 tys. zł oraz oddał 3 działki.  
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Janusz Mieczkowski – Z-ca Przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury 

                                        i Dziedzictwa Kulturowego  

 

Złożył interpelacje dotyczące: 

 

1) W związku z tym, iż dowiedział się, że MPEC uzyskało wysoki zysk za rok 

ubiegły, prosi Prezydenta o odpowiedź, czy podejmie działania mające na celu 

doprowadzenie do obniżki za energię cieplna dla mieszkańców miasta. Ponadto 

wnioskuje o podjęcie takich działań. 

2) Zwrócił uwagę, że w budżecie na 2015 rok zostało zapisane zadanie dotyczące 

budowy ścieżki pieszo – rowerowej na cmentarz przy ul. W. Polskiego i 

przeznaczono na ten cel kwotę 250 tys. zł. Prosi o podanie informacji, na jakim 

etapie są prace i kiedy budowa ścieżki będzie sfinalizowana. 

3) Odnosząc się do inwestycji dotyczącej budowy ul. Zawadzkiej i Wiosennej  

zwrócił uwagę, że został rozpisany przetarg na tą inwestycję, jednak 

zaznaczono w nim, że będzie on unieważniony, jeżeli Łomża nie uzyska 

dofinansowania w wysokości 90% inwestycji.  Zauważył, że koszt tej inwestycji 

to 25 mln zł i stanowi prawie 1/3 wszystkich planowanych inwestycji. Jeżeli nie 

będzie dofinansowania na poziomie 90%, to największa inwestycja upadnie i 

pozostanie w sferze marzeń. Prosi więc o podanie informacji na jakim etapie 

jest miasto i jakie są konkrety, jakie działania podejmuje Prezydent aby 

inwestycja została doprowadzona do końca.  

4) Zwrócił uwagę, że na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej zorientował 

się, że w powoływanie  spółki była  włączona firma prawnicza. Chciałby więc 

dowiedzieć się w jakim okresie ta firma była dodatkowo  zatrudniona, czy ten 

okres obejmuje również  ten czas, gdy nastąpiły te problemy z odpadami 

komunalnymi i jaki jest koszt finansowania tej  firmy prawniczej.  

 

 Maciej A. Borysewicz – radny 

 

Złożył interpelacje dotyczące: 

 

1) Zwrócił uwagę, że nie otrzymał odpowiedzi na dwie interpelacje z sesji 

poprzedniej, ponadto prosił o przekazanie mu odpowiedzi na interpelacje, które 

zgłosił radny Grzymała. 

2)  Zwrócił uwagę, że w dniu dzisiejszym wszyscy radni otrzymali pismo Skarbnik 

Miasta, która informuje radnych, iż z dniem 26 stycznia b.r. złożyła rezygnację 

z pełnienia funkcji Skarbnika, nie ma mowy o tym, do kiedy będzie jest tylko 

informacja, że Prezydent wyraził zgodę na rozwiązanie stosunku pracy w 

dogodnym dla niej terminie. W związku z powyższym prosi Prezydenta o 

odpowiedź, z jakim terminem i czy Prezydent podjął już poszukiwania nowego 

skarbnika, bo jest to sprawa pilna. 

3) Wracając do tematu zatrudnienia pana Grzegorza Daniluka, który „przechodził 

przypadkowo przy Ratuszu i znalazł pracę” prosi o odpowiedź, ile osób pracuje 
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w Ratuszu na tzw. stanowisku pomoc administracyjna, ile Prezydent zatrudnił 

od początku objęcia urzędu i czy w tym roku planuje jeszcze zatrudnienie 

pomocy administracyjnych w Ratuszu. 

4) Odnosząc się do spotkania w Ratuszu z Prezesem Parku Naukowo -  

Technologicznego Eurocentrum w Katowicach Romana Trzaskalika w dniu 17 

lutego, jest relacja z tego spotkania, że rozmawiano o przyszłości parków, o 

rozwoju parków, o kierunkach, w których parki mają funkcjonować, aby to miało 

„ręce i nogi”. W związku z powyższym prosi o odpowiedź, czy w spotkaniu tym 

uczestniczył Prezes Łomżyńskiego Parku, dlaczego nie uczestniczył, czy 

przebywał na urlopie, dlaczego nie został zaproszony. Wydaje się jemu, że 

skoro przyjeżdża ekspert od parków, to  przede wszystkim powinien być 

gościem Prezesa Parku, który jako Prezes spółki prawa handlowego odpowiada 

za jego funkcjonowanie. 

5) Zwrócił uwagę, że pojawiła się informacja, iż firma Aida Consulting z Warszawy 

zacznie 2-tygodniowy audyt organizacyjny w Ratuszu za  kwotę 10 tys. zł. Z 

informacji na stronie miejskiej BIP jest informacja, że audyt ma wskazywać, 

pewne stanowiska w Urzędzie, które się pokryły oraz pokazać zakresy 

obowiązków pracowników. Zwrócił uwagę, że jeżeli tego wymaga audyt, to 

uważa, że jego zdaniem wystarczyłaby kadrowa, bo nie jest to taka wiedza, aby  

była potrzeba zatrudniać firmę zewnętrzną. Ponadto dowiaduje się również, że 

ma odbyć się również audyt finansowy i  rozumie, że również ma być wyłoniona 

jakaś firma zewnętrzna, bo są wysłane zapytania ofertowe i kolejne pieniądze 

na audyt zostaną wydane, a przypomina, że w Urzędzie jest Wydział Audytu, 

jest zatrudnionych 3 audytorów, Ratusz posiada certyfikaty ISO i inne, które 

wskazują, że wszelkie procedury są na najwyższym standardzie. Nie wie więc, 

czy nie należy z tych certyfikatów zrezygnować, jeżeli nie funkcjonują właściwie. 

Zwrócił uwagę, że audyt ma wskazać Prezydentowi ewentualna reorganizację 

wydziałów, prosi więc o odpowiedź, czy Prezydent prowadził już rozmowy z 

pracownikami, tymi, którzy w tym roku mogą przejść na emeryturę i jakie są 

tego efekty. 

6)  Odnosząc się do informacji dotyczącej tematu, który ciągnie się ponad 10 lat, 

że na ponad 1mln zł szacują swoje zwycięstwo członkowie  Wspólnoty 

Gruntowej Łomżyca. Jest podana informacja, że Urząd ponownie oszacuje 

koszt tego odszkodowania. Prosi więc o informację, czy szacunek tek jest już 

wszczęty i skąd na to miasto weźmie pieniądze, skoro w budżecie na ten cel 

środków nie ma.  

 

Wiesław Grzymała – radny 

 

Na piśmie złożył interpelacje dotyczące: 

1) W nawiązaniu do odpowiedzi na interpelację z sesji poprzedniej dotyczącej 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

miasta prosi o uzupełnienie jej o odpowiedź na pytanie, czy Prezydent 

rozważa przedłożenie Radzie projektu zmiany tej uchwały, która rozszerzy 
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zakres podmiotowy kręgu uprawnionych do wstąpienia w stosunek najmu 

po zmarłym najemcy. 

2) W nawiązaniu do treści porozumienia dotyczącego współfinansowania 

wspólnego systemu gospodarki odpadami komunalnymi miasta Łomży i 

okolicznych gmin prosi o odpowiedź na pytania: 

1. Czy treść umowy była konsultowana z samorządami, które weszły w 

skład porozumienia? 

2. Czy urządzenia, które aportem wniosło miasto do spółki komunalnej są 

wyłączna własnością miasta, a jeżeli nie to czy współwłaściciel wyraził 

zgodę na aport? 

3. Jaki jest udział finansowy poszczególnych gmin w projekcie i czy gminy 

wyrażają wolę dalszego współfinansowania rozbudowy systemu 

gospodarki odpadami komunalnymi miasta i okolicznych gmin? 

3) Odnośnie zatrudnienia w Urzędzie prosi o odpowiedź na pytania: 

1. Jak kształtowała się liczba osób zatrudnionych w Urzędzie na 

stanowisku pomoc administracyjna na koniec grudnia w latach od 2009 

do 2014? 

2. Kto i w jakim trybie przydziela osoby zatrudnione na stanowisku pomoc 

administracyjna do pracy w poszczególnych komórkach organizacyjnych 

Urzędu? 

3. Ile obecnie osób jest zatrudnionych na stanowisku pomoc 

administracyjna, prosi o podanie ile osób jest przydzielonych do 

poszczególnych komórek organizacyjnych? 

4. Ilu pracowników Urzędu zgodnie ze stanem osobowym na koniec 

stycznia 2015 r. korzysta z urlopów macierzyńskich, wychowawczych, 

urlopów bezpłatnych lub jest niezdolnych (gotowych) do pracy z innych 

przyczyn. 

4) W nawiązaniu do aktywnej polityki zewnętrznej  Prezydenta i do licznych 

spotkań z samorządowcami poszczególnych gmin oraz w związku z tym, iż 

Prezydent sprawuje patronat nad Biurem Porad Obywatelskich w Łomży 

prosi o odpowiedź:  

1. Czy Prezydent konsultował lub zamierza  skonsultować z 

samorządowcami oraz pracownikami Biura Porad Obywatelskich 

projekt „ustawy o nieodpłatnej pomocy prawnej i informacji prawnej”, w 

myśl którego powiat będzie zawierał porozumienia z gminami  w 

sprawie wykonywania zadania polegającego na udzielaniu pomocy 

prawnej, a pomoc prawna będzie świadczona w punktach pomocy 

prawnej, organizowanych przez samorząd powiatowy przy współpracy 

z gminami? 

2. Czy została wypracowana przez miasto koncepcja bezpłatnej pomocy 

prawnej dla osób najuboższych? 

5) W związku z upublicznieniem analizy finansowej MPGKiM prosi o 

odpowiedź na pytania: 
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1. Ile wynosi łączne zadłużenie najemców mieszkań komunalnych i 

socjalnych na dzień 31.01.2015 r.? 

2. Ile w kolejnych latach, począwszy od 2009 zadłużenie to wynosilo na 

koniec każdego roku? 

3. Ile jest prowadzonych spraw egzekucyjnych przeciwko najemcom lokali 

komunalnych lub socjalnych oraz ile egzekucji zostało umorzonych na 

dzień 31.12.2014 r.?  

4. Ile lokali komunalnych i socjalnych zostało opróżnionych z powodu 

czynności egzekucyjnych w roku 2014? 

6) W nawiązaniu do wypowiedzi p.o. Dyrektora MPGKiM na posiedzeniu 

Komisji Gospodarki Komunalnej dotyczącej stwierdzenia, iż pomoc prawna 

w obronie interesów miasta w związku z nałożonymi karami udzielana jest 

przez firmę konsultingową prosi o poinformowanie, kto udziela pomocy 

prawnej MPGKiM tzn. prosi o podanie nazwy tej firmy, w jakim trybie została 

ona wyłoniona oraz jakie są koszty tej  obsługi prawnej? 

 

Elżbieta Rabczyńska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

 

 Złożyła na piśmie  interpelacje dotyczące: 

1) W nawiązaniu do wniosku Prezydenta z dnia 28 stycznia 2015 r. w sprawie 

sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność miasta położonej w obrębie  

Stare Modzele i zdjęcie go z dzisiejszej sesji prosi o ponowne przeanalizowanie 

podjętej decyzji w sprawie sprzedaży tej działki, uzasadniając swój wniosek 

tym, iż teren ten mógłby być w przyszłości przeznaczony na powiększenie 

podstrefy. 

2) Prosi o sprawdzenie aktualnego stanu drogi i przylegających do niej chodników 

oraz sporządzenie dokumentacji na przebudowę ul. Glogera, łączącej ul. 

Wojska Polskiego z ul;. Nowogrodzką, bądź wyłączenie je z ruchu drogowego. 

Zwróciła uwagę, że w chwili obecnej w związku z brakiem realizacji przez 

MPWiK planu inwestycyjnego w zakresie przebudowy kanału deszczowego na 

ul. Glogera, przy intensywnych opadach deszczu woda z ulicy  spływa na 

posesję i zalewa piwnice. Prosi więc o interwencję. 

3) W ramach ożywienia Starówki zwróciła się do Prezydenta z prośbą o  

wyłączenie spod płatnego parkowania  ulic Stary Rynek  i Dworna przy 

katedrze. 

4) Prosi o udostepnienie sprawozdania z działalności Parku Przemysłowego 

Łomża oraz rocznego Sprawozdania finansowego  za 2013 rok podpisanego 

przez osobę prowadzącą księgi rachunkowe w spółce oraz przez Prezesa 

spółki. 
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Zbigniew Prosiński  - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

 

1) Prosi o odpowiedź, czy spółka, którą Rada powołała do obsługi wysypiska 

została już zarejestrowana i jakie  działania zostały już podjęte, czy 

Prezydent  powołał już Radę Nadzorczą? 

2) W związku z listem otwartym, który został opublikowany prze portal  

naszałomża.pl dotyczącym sytuacji w jednej z łomżyńskich uczelni, prosi o 

informację, czy środki w wysokości 200 tys. zł, o które Prezydent wnioskował 

i które zostały ujęte w budżecie na 2015 rok w celu dofinansowania 

wspomnianej uczelni zostały jej przekazane. Prosi Prezydenta o wyjaśnienie 

tej sytuacji i jeżeli kwota ta nie została   przekazana wnosi o wstrzymanie 

dotacji do uzyskania wyjaśnień. Dodał, że gdyby te informacje się 

potwierdziły, to uważa za niestosowne dotowanie działań podejmowanych 

przez kierownictwo uczelni. 

3) Zwrócił uwagę, że Komisja Bezpieczeństwa i porządku zwróciła się do 

Prezydenta w dniu 17 lutego z wnioskiem o udzielenie informacji i 

zabezpieczenie prawidłowego funkcjonowania systemu odławiania 

bezpańskich psów w mieście i do dnia dzisiejszego nie uzyskała odpowiedzi. 

Zaprasza również Prezydentów do udziału w posiedzeniu Komisji, ponieważ 

nikt z Zarządu Miasta nie uczestniczy i członkowie Komisji nie mogli takich 

informacji uzyskać.  

4) Prosi o odpowiedź, kiedy rozpocznie się budowa ulic Kamiennej, Szfir5owej 

i Turkusowej? 

 

Andrzej  Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji 

 

Złożył interpelacje dotyczące: 

1) Prosi o odpowiedź, co z  budową nowego dworca PKS i PPP. Czy został już 

wyłoniony przedsiębiorca, który będzie to realizował? 

2) Zwrócił uwagę, że przy okazji omawiania działalności MOSiR na posiedzeniu 

Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji  pojawił się problem  spacerów z pieskami 

na terenie przy skeat parku. Prosi, aby służby Prezydenta zajęły się tą sprawą, 

ponieważ na tym terenie bawią się dzieci, a mieszkańcy wypuszczają tam 

pieski. 

3)  Zwrócił uwagę, że na ul. Polnej, jadąc od  SP nr 5  znajduje się plac zabaw. W 

ubiegłej kadencji kilkakrotnie zgłaszał wniosek o zamontowanie tam 

monitoringu, ponieważ non stop ktoś kradnie przęsła ogrodzenia. W odpowiedzi 

wyjaśniano mu, że wiąże się to ze światłowodami,   uważa jednak, że należy tą 

sprawą zainteresować się. 

4) Kiedy ruszy druga nitka ul. Sikorskiego od. Ul. Wojska polskiego do al. 

Legionów/ 

 

 

 



7 
 

Tadeusz Zaremba – Przewodniczący Komisji Finansów i Skarbu Miasta 

 

Na piśmie zgłosił interpelacje dotyczące; 

1) W imieniu mieszkańców prosi o odpowiedź na pytanie w jaki sposób został 

zagospodarowany zabytkowy bruk usunięty podczas remontu ul. W. Polskiego? 

2) W związku ze zwiększeniem w roku 2015 części oświatowej subwencji ogólnej 

w zakresie przewidzianym dla finansowania wydatków pozapłacowych oraz 

wynagrodzeń pracowników administracji i obsługi w placówkach oświatowych 

prosi o podanie terminu i zakresu odpowiedniej regulacji płac tej grupy 

pracowników. 

3) Prosi o odpowiedź do kogo maja się zwracać mieszkańcy miasta w sprawie 

kosmetyki i pielęgnacji drzewostanu w miejscach publicznych, zwłaszcza w 

sprawie przycinania drzew stwarzających zagrożenie? 

4) Kiedy i w jakich formach zainicjuje Prezydent skuteczne działania na rzecz  

ograniczenia plagi związanej z gniazdowaniem lub tylko gromadzeniem się 

ptactwa zanieczyszczającego miejsca publiczne w skali zagrażającej 

bezpieczeństwu sanitarnemu mieszkańców, nie mówiąc o estetyce miejsc 

publicznych. 

5) Ponowił pytanie, kiedy zostaną podjęte prace nad popracowaniem i 

wdrożeniem planu oszczędnościowego w zakresie wydatków bieżących miasta 

na ten rok i lata kolejne? 

6) Zwrócił uwagę na problem zbyt liberalnego w zakresie ekonomii, szkodzącego 

interesom mieszkańców, sposobu sprawowania nadzoru właścicielskiego nad 

spółkami, w szczególności MPEC. 

7) Zwrócił uwagę, że w dniu 22 stycznia została opublikowana i od 23 stycznia 

2015 r. zaczęła obowiązywać podjęta 15 stycznia 2015 r. nowelizacja ustawy o 

odpadach, która nawet do 3 lat przedłużyła ważność dotychczas 

obowiązujących zezwoleń na zbieranie odpadów oraz zezwoleń na odzysk i 

unieszkodliwianie odpadów. Przypomniał, że w tym czasie Rada  procedowała 

w pospiechu w sprawie tworzenia spółki. Pyta więc, czy może mieć nadzieję, 

że w przyszłości Rada nie będzie narażana na kompromitację z powodu braku 

wiedzy w zakresie toczących się procesów legislacyjnych w Sejmie? 

8) Odniósł  się do patronatu Prezydenta nad inicjatywą Łomżyński Laur, 

stwierdzając, że jest za oddolnymi inicjatywami, ale póki  taka inicjatywa „nie 

nabierze mocy”, patronat staje się mało ważny. Prosi więc, aby wzorem 

Marszałka czy innych  ważnych instytucji wprowadzić pewnego rodzaju 

gradacje, tryb, który będzie weryfikował, czy już można udzielić  patronatu, czy 

jeszcze nie. 
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Stanisław Oszkinis – radny 

 

Złożył  interpelacje dotyczące; 

 

1) Prosi o rozważenie wprowadzenia ułatwienia dostępu do Urzędu dla osób 

niepełnosprawnych. Zwrócił uwagę, że jest schodołaz, jest możliwość wjazdu 

na wózku od ul. Zatylnej, problem polega na tym, iż osoba na wózku nie da rady 

otworzyć drzwi. Uważa więc, że należałoby zainstalować automat z czujką 

ruchu i problem zostałby rozwiązany. 

2) Zwrócił uwagę, że kasa Urzędu jest chyba jedynym miejscem w mieście, gdzie 

nie można płacić kartą.  Prosi więc o rozważenie wprowadzenia tego. 

 

Alicja Konopka – Wiceprzewodnicząca Rady 

 

Złożyła  na piśmie interpelacje dotyczące: 

 

1) Odnosząc się do  informacji na portalu internetowym dotyczącym  rekordowego 

zysku w MPEC prosi  Prezydenta o poinformowanie w jaki sposób zysk zostanie 

podzielony, czy  też zostanie oddany odbiorcom energii cieplnej. Prosi również 

o rozważenie, czy w związku z tak dużym zyskiem  za rok miniony, nie 

należałoby się zastanowić nad obniżką taryfy za ciepło. 

2) Odnosząc się do informacji w Gazecie Współczesnej, że w roku bieżącym w 

województwie podlaskim zostanie zrealizowanych ponad 5009 km ścieżek 

rowerowych na kwotę 50 mln zł, prosi o odpowiedź na pytanie, ile kilometrów i 

za jaką kwotę zostanie wykonanych z tych środków ścieżek rowerowych w 

Łomży i okolicach i czy w  tym temacie były podejmowane przez Prezydenta 

działania, jeżeli tak, to jakie i jaki przyniosły efekt? 

3) Prosi o poinformowanie na jaki cel zostały przeznaczone środki finansowe 

pochodzące ze sprzedaży przez MPGKiM pozyskanych z odpadów 

segregowanych - surowców wtórnych. Prosi o podanie jaka to była kwota i na 

jaki cel została przeznaczona. 

 

Bogumiła Olbryś – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

 

Na piśmie złożyła interpelacje dotyczące; 

 

1) Prosi o poinformowanie, czy od lipca młodzież z niepełnosprawnością 

intelektualną będzie miała zabezpieczone miejsce w Środowiskowym domu 

Samopomocy i czy będą zabezpieczone na ten cel środki? 

2) W imieniu mieszkańców ul. Poznańskiej prosi o budowę drogi łączącej ul. 

Poznańską z ulicą Ciepłą. 

3) W imieniu przedsiębiorcy firmy taksówkarskich zwraca się z prośbą o ponowne 

utworzenie miejsc postojowych dla samochodów TAXI na Starym Rynku. 
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4) W imieniu mieszkańców oraz uczniów ZSWiO nr 7 zwraca się z prośbą  o 

modernizację ul. St. Konwy i zabezpieczenie na ten cel środków w budżecie 

roku 2016. 

5) W imieniu mieszkańców ul. Dmowskiego 2,4, 8 prośba o dokończenie remontu 

i wykonanie chodnika oraz dokonanie modernizacji zieleni. 

 

Dariusz Domasiewicz – radny 

 

Złożył interpelacje dotyczące: 

 

1) Prosi o podanie informacji, w których szkołach i placówkach oświatowych 

wynajmowane są pomieszczenia dla szkolnictwa niepublicznego oraz 

innych podmiotów. 

2) Prosi o odpowiedź, jaka jest wykonywana funkcja kontrolna szkolnictwa 

niepublicznego pod kątem ponoszonych wydatków na kształcenie. 

3) Prosi o podjęcie rozmów w celu  kupna ternu po dawnej stacji Orlen przy ul. 

Wiejskiej z przeznaczeniem go na parking.  

 

Marianna Jóskowiak – radna 

 

Złożyła interpelacje dotyczące: 

 

1) W imieniu mieszkańców ul. Polowej  zwracają się z prośbą o położenie progów 

zwalniających ruch. Zwróciła uwagę, że przy tej  ulicy znajduje się SP nr 5, a 

ruch na tej nowo wybudowanej ulicy jest intensywny. Stwarza to zagrożenie dla 

dzieci idących do i ze szkoły.  

2) W imieniu mieszkańców ul. Piaski prosi o interwencje w sprawie nadania 

numerów domów. Prawdopodobnie przy tej ulicy znajdują się trzy budynki 

mieszkalne posiadające ten sam numer 27.  Te osoby zgłaszały się z tym do 

Urzędu Miejskiego, ponieważ mają z tym problem. Prosi więc o wyjaśnienie tej 

sprawy. 

  

Adam Zwierzyński – radny 

 

Złożył interpelacje dotyczące: 

 

1) W imieniu mieszkańców ul. Śniadeckiego 14 i 16 prosi o dołożenie urządzeń do 

placu zabaw.  

2) W imieniu mieszkańców prosi o rozważenie wprowadzenia w komunikacji 

miejskiej biletów tygodniowych, czy też 2-tygodniowych, które można 

wykorzystać podczas ferii szkolnych, czy też świątecznych. 
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Anna M. Godlewska – radna 

 

Złożyła interpelacje dotyczące: 

 

1) Odnosząc się do odpowiedzi na interpelacje z sesji poprzedniej stwierdziła, że 

nie wyczerpuje ona wątpliwości na jej zapytania. W związku z powyższym 

ponawia ja i prosi o odpowiedź, kiedy zostaną uruchomione hot spoty, prosi o 

konkretne daty. Prosi również o odpowiedź, czy w ramach projektu 

przewidziane jest oznaczenie miejsc odpowiednimi tabliczkami, jeżeli tak, to 

dobrze, jeżeli nie, to w jaki sposób miasto ma zamiar je oznaczać. 

2) W imieniu mieszkańców ul. Rybaki prosi o odpowiedź na, czy istnieje możliwość 

zamontowania progów zwalniających, albo zastosowanie tam innego 

rozwiązania, który rozwiąże problem szybkiej jazdy samochodów. Prosi również 

o podanie terminu, kiedy zostaną podjęte prace.  

3) W związku z artykułem na portalu 4lomza.pl „Zobowiązania sprzed lat” 

dotyczącym przejęcia  ul. Podleśnej i Piaski pod drogi publiczne prosi o 

odpowiedź na następujące pytania: 

1. Kiedy będzie wiadomo o wysokości odszkodowania odsetek, jakie miasto 

musi zapłacić Wspólnocie? 

2. Mieszkańcy domagają się pociągnięcia do odpowiedzialności Prezydentów 

Brzezińskiego i Czerniawskiego, którzy  narazili miasto na tak duże straty. 

Oczekują więc konkretnych działań ze strony Prezydenta w tej sprawie. 

4) Prosi o poszerzenie na stronie internetowej w BIP Urzędu o zakładkę „Rejestr 

lub wykaz umów” i wykazanie w niej zawartych od początku tego roku umów, 

oraz umieszczanie umów na bieżąco.  

 

Jan Olszewski  - radny 

 

Złożył interpelacje dotyczące: 

 

1) Odnosząc się do ul. Krzywe Koło zwrócił uwagę, że istniejące schody zostały 

przebudowane, ale w dalszym ciągu istnieją zapory, które dopuszczają tylko 

przejście dla mieszkańców. Podkreślił, że należy cieszyć się, iż modernizacja 

została przeprowadzona dobrze, jednak pobocza  psują cały efekt. Dodał, 

często uczęszcza ta droga i widzi, jak  prowadzone są tamtędy wycieczki, a 

śmieci które były w roku ubiegłym są i teraz. Prosi o odpowiedź, czy istnieją 

służby, które odpowiadają za taki stan rzeczy  na tej ulicy i schodach. 

2) Zwrócił uwagę na przejście dla pieszych przy Rondzie Solidarności  ul. 

Piłsudskiego. Prosi o wydłużenie czasu świateł, ponieważ w chwili obecnej  

czas jest zbyt krótki, ponadto  z jednej strony zielone światło zaświeca się, 

natomiast z drugiej jeszcze nie i aby w jednym ciągu przejść, należy biec. Jest 

to jego zdaniem niedopuszczalne. Prosi o podjęcie działań, aby można było 

przejść spokojnie w jednym cyklu. 
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3)  Prosi o udostepnienie bieżni przy SP nr 9 dla mieszkańców, osób, które chcą 

korzystać z ruchu, biegu. W chwili obecnej aby korzystać mieszkańcy wchodzą 

przez dziurę w płocie.  Uważa, że można znaleźć jakieś rozwiązanie, aby w 

godzinach popołudniowych udostępnić ja dla mieszkańców, aby mogli 

bezpiecznie wejść bramą i korzystać z niej.  

 Złożył na piśmie interpelacje: 

 

Bogumiła Olbryś – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

 

 Uzupełniając wcześniejszą wypowiedź w imieniu mieszkańców ul. Podleśnej i 

Piaski przypomina o wykonaniu tej inwestycji wynikającej z uchwały przyjmującej 

program budowy dróg na lata 2012 -2016. 

Poparła również wniosek radnego Olszewskiego o wydłużenie czasu przejścia 

przy Stokrotce.  

 

Ireneusz Cieślik – Z-ca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej 

 

1) Prosi o wyjaśnienie, dlaczego z ul. Kopernika została usunięta TOI TOI. Zwrócił 

uwagę, że w roku ubiegłym bardzo dobrze służyła mieszkańcom, a od 1 

stycznia została usunięta. 

2) Prosi o odpowiedź na piśmie, ile osób zostało zwolnionych z Urzędu Miejskiego 

z dniem 1 stycznia 2015 r. i co było powodem zwolnienia.  

 

Andrzej Modzelewski – Przewodniczący Komisji rozwoju Przedsiębiorczości 

                                         i Zagospodarowania Przestrzennego 

 

Złożył interpelacje dotyczące: 

 

1) Ponowił interpelację z ubiegłej kadencji dotycząca przesunięcia słupków na 

Starym Rynku, odcinających miejsca parkingowe, które tam się znajdują. Jest 

tam około 8 miejsc parkingowych i jego zdaniem  mnie byłoby problemu z 

przesunięciem tych słupków. 

2) Prosi o przeanalizowanie zasadności  istnienia parkomatów na Starym Rynku, 

oraz wyjaśnienie jaką role spełniają parkomaty i czy skutecznie spełniają tą rolę 

w obrębie Starego Rynku. Uważa, że dobrze by było, aby wszyscy radni 

wiedzieli o  zasadności istnienia parkomatów, zanim zostaną podjęte 

jakiekolwiek decyzje, szczególnie w sprawie ich likwidacji. Może bowiem 

okazać się, że likwidacja parkomatów przyniesie odwrotny skutek. 

 

Tadeusz Zaremba – Przewodniczący Komisji Finansów i Skarbu Miasta 

 

 Uzupełniając wcześniejszą wypowiedź zgłosił interpelacje dotyczące: 

1) Prosi o wnikliwe przeanalizowanie od strony zasadności, a ewentualnie nie 

sprzeczność z ustawą o finansach publicznych w zakresie tzw. ugód 



12 
 

pozasądowych dotyczących dotacji na prowadzenie działań w zakresie 

edukacji. Wyjaśnił, z przepisów wynika, że jeżeli nawet dotacja była przekazana 

zaniżona, ale podmiot, który miał realizować zadania miasta nie udowodni, że 

zaciągnął zobowiązania na te kwotę, to traktuje się to tak samo, jak dotację 

niewykorzystane zgodne z przeznaczeniem i podlegające zwrotowi. Zauważył, 

że w związku z tym, iż jest to kwota idąca w miliony, prosi aby temat ten 

sprawdzić wnikliwie, bo rozumie że jest dobra wola aby zawierać ugody, ale 

może okazać się, że miasto daje na coś co nie było wydane. 

2) Zaproponował, aby Prezydent podjął inicjatywę, aby na stronie miasta pojawiła 

się możliwość  umieszczanie interpelacji pisemnych i w takim samym trybie 

zostaje umieszczana odpowiedź. Dodał, że wie, iż interpelacje z sesji sa 

umieszczane w BiP, ale jemu chodzi o mieszkańców.    

 

Witold Chludziński – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

 

 Zwrócił uwagę, że w ostatnim okresie coraz częściej pojawia się temat planu 

przy ul. Mickiewicza, ul. Al. Legionów i ul. Sikorskiego łącznie ze scaleniem, a w 

szczególności wybudowania obiektu LIDL. Podkreślił, że sprawa staje się poważna w 

kontekście odszkodowania za grunty Wspólnocie Łomżyca. Dodał, że właściciele, 

gdzie dokonano scalenia wyrażają w dalszym ciągu swoje niezadowolenie i 

prawdopodobnie za pośrednictwem  biura prawnego dochodzą swoich praw i 

roszczeń. Prosi więc o przyjrzenie się tej sprawie i poinformowanie Rady.  

 

Łukasz Kacprowski  - radny 

 

 Prosi o wyjaśnienie, czy jest możliwość  stworzenia dodatkowego przejścia dla 

pieszych w obrębie ul. Sybiraków  na wysokości przychodni lekarskiej. Zwrócił uwagę, 

że jest to ruchliwa ulica, a osiedle dosyć młode, jest więc dużo dzieci, ponadto dużo 

osób starszych udaje się do przychodni nie korzystając z przejścia, bo takiego 

przejścia nie ma.   

 

Więcej interpelacji nie zgłoszono. 

(…) 


